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Pedagogická fakulta Univerzity Mateja Bela v Banskej Bystrici 
  
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Rady pre vnútorný systém kvality Pedagogickej fakulty UMB, ktoré sa 

uskutočnilo online dňa 8. decembra 2021 
 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program:  

1. Otvorenie rokovania rady kvality 
2. Zápisnica zo zasadnutia RVSK PF UMB zo dňa 3.11.2021 – schválenie 
3. Žiadosti o súhlas s úpravami ŠP ex offo 
4. Rôzne  

 
 

K bodu 1 
Otvorenie  

Doc. PaedDr. Lenka Rovňanová, PhD., predsedníčka Rady pre vnútorný systém kvality 
PF UMB, privítala prítomných členov rady kvality. 

Odovzdala slovo doc. PaedDr. Viktórii Šoltésovej, PhD. podpredsedníčke RVSK. 
 
Schválenie programu rokovania 

Doc. PaedDr. Viktória Šoltésová, PhD. oboznámila členov rady kvality s programom 
rokovania.  

Rada pre vnútorný systém kvality jednomyseľne schválila program rokovania. 
 
K bodu 2 
Zápisnica zo zasadnutia Rady pre vnútorný systém kvality Pedagogickej fakulty UMB 
zo dňa 3. novembra 2021 
 
Uznesenie č. 6/2021 
Rada pre vnútorný systém kvality schválila zápisnicu zo zasadnutia Rady pre vnútorný systém 
kvality Pedagogickej fakulty UMB zo dňa 3. novembra 2021 (za: 19, proti: 0, zdržal sa: 0). 
 
K bodu 3 
Žiadosti o predchádzajúci súhlas s úpravou študijných programov podľa § 30 zákona č. 
269/2018 Z. z. (ex offo) 
 Hlavným bodom rokovania bolo schválenie žiadostí študijných programov 
s prívlastkom ex offo, ktoré sa budú posielať na SAAVŠ. V študijných programoch boli 
zapracované pripomienky tretej strany. Nemenili sa infolisty, kde boli iba úpravy povolené 
zákonom (zmena vyučujúceho, literatúry a hodnotenia). 
 Doc. Vančíková poďakovala pani riaditeľke ZŠ u Filipa, aj všetkým, ktorí boli súčinní pri 
úpravách študijného programu katedry elementárnej a predškolskej pedagogiky. Bolo veľmi 
náročné splniť to v rámci termínov. 
 Pani dekanka, doc. Rovňanová, poďakovala všetkým za pracovné nasadenie a mieru 
zodpovednosti, ktorú vkladajú do tejto práce. V prípade, že sa vyskytnú aj drobné nedostatky, 
že ich dokážu riešiť. Poďakovala aj pani prodekankám – doc. Šoltésovej a doc. Nemcovej. 
 Doc Pilárik bol prítomný pri úpravách študijného programu na katedre psychológie, aj 
pri stretnutí so zainteresovanými. Požiadal, či by sa dalo urobiť niečo preto, aby to do 



v budúcnosti prebehlo hladšie a bolo možné sa vyhnúť zbytočnej byrokracii. Pani 
podpredsedníčka RVSK fakulty odpovedala, že je nutné dodržať postup podľa smerníc a MP 
v systéme kvality univerzity. 
 
 
Uznesenie č. 7/2021 
Rada pre vnútorný systém kvality schválila Žiadosť o súhlas s úpravami ŠP pre SAAVŠ - 
zmena skratiek v nových ŠP KPgA PF - Bc.  (za: 19, proti: 0, zdržal sa: 0). 
 
Uznesenie č. 9/2021 
Rada pre vnútorný systém kvality schválila Žiadosť o súhlas s úpravami ŠP pre SAAVŠ - 
zmena skratiek v nových ŠP KPgA PF - Mgr.  (za: 19, proti: 0, zdržal sa: 0). 
 
Uznesenie č. 10/2021 
Rada pre vnútorný systém kvality schválila Žiadosť o súhlas s úpravami ŠP pre SAAVŠ - 
zmena skratiek v nových ŠP KPgA PF - PhD.  (za: 19, proti: 0, zdržal sa: 0). 
 
Uznesenie č. 11/2021 
Rada pre vnútorný systém kvality schválila Žiadosť o súhlas s úpravami ŠP pre SAAVŠ - 
zmeny v ŠP a IL predmetov KElPrPg PF - Bc.   (za: 19, proti: 0, zdržal sa: 0). 
 
Uznesenie č. 12/2021 
Rada pre vnútorný systém kvality schválila Žiadosť o súhlas s úpravami ŠP pre SAAVŠ - 
zmeny v ŠP a IL predmetov KElPrPg PF - Mgr.   (za: 19, proti: 0, zdržal sa: 0). 
 
Uznesenie č. 13/2021 
Rada pre vnútorný systém kvality schválila Žiadosť o súhlas s úpravami ŠP pre SAAVŠ - 
zmeny v ŠP a IL predmetov KElPrPg PF - PhD.  (za: 19, proti: 0, zdržal sa: 0). 
 
Uznesenie č. 14/2021 
Rada pre vnútorný systém kvality schválila Žiadosť o súhlas s úpravami ŠP pre SAAVŠ - 
zmeny v ŠP a IL predmetov KPS PF - Bc.   (za: 19, proti: 0, zdržal sa: 0). 
 
Uznesenie č. 15/2021 
Rada pre vnútorný systém kvality schválila Žiadosť o súhlas s úpravami ŠP pre SAAVŠ - 
zmeny v ŠP a IL predmetov KPS PF - Mgr.   (za: 19, proti: 0, zdržal sa: 0). 
 
Uznesenie č. 16/2021 
Rada pre vnútorný systém kvality schválila Žiadosť o súhlas s úpravami ŠP pre SAAVŠ - 
zmeny v ŠP a IL predmetov KTK - Bc.  (za: 19, proti: 0, zdržal sa: 0). 
 
Uznesenie č. 17/2021 
Rada pre vnútorný systém kvality schválila Žiadosť o súhlas s úpravami ŠP pre SAAVŠ - 
zmeny v ŠP a IL predmetov KTK PF - Mgr.   (za: 19, proti: 0, zdržal sa: 0). 
 
Uznesenie č. 18/2021 
Rada pre vnútorný systém kvality schválila Žiadosť o súhlas s úpravami ŠP pre SAAVŠ - 
zmeny v ŠP a IL predmetov KTK PF - PhD.  (za: 19, proti: 0, zdržal sa: 0). 
 
K bodu 4 
Rôzne  
 Doc. PaedDr. Viktória Šoltésová, PhD. pripravuje dokument „Vnútorný systém 
zabezpečenia kvality na PF UMB“, ktorý prejde v prvom kroku schvaľovaním v grémiu dekanky 
PF UMB. Následne bude môcť byť zaslaný na pripomienkovanie členom fakultnej RVSK. 



 Doc. PaedDr. Lada Kaliská, PhD. informovala o prípravách zosúlaďovania HIK 
v odbore Pedagogika. Návrh bude členom RVSK zaslaný na schválenie per rollam. 
 
 
V Banskej Bystrici, 8. 12. 2021   
Zapísala: Mgr. Miroslava Fudorová 
 
 
 

doc. PaedDr. Lenka Rovňanová, PhD. 
               predsedníčka RVSK PF UMB 
                                    dekanka PF UMB 

 
 
Overila: doc. PaedDr. Viktória Šoltésová, PhD.  

  prodekanka pre rozvoj a zabezpečovanie kvality 


